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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban tervez-e felszámolni a kormány vasúti 
mellékvonalakat?" 

A Népszava című napilap értesülései szerint újra napirenden van vasúti mellékvonalak bezárása.

A  lap  megemlíti,  hogy  forrásai  szerint  a  kis  forgalmú  vonalszakaszok  megszüntetésének
előkészítését  jelzi  az  is:  Fónagy  János  államtitkár  irányításával  már  javában  tart  a
párhuzamosságokat csökkenteni hivatott egységes országos vasúti- és buszmenetrend létrehozása. A
hírt megerősítette a Népszavának a Közlekedő Tömeg Egyesület egyik alapítója is. Gyöngyösi Máté
arra emlékeztetett: a MÁV Start Zrt. már tavaly novemberben két Szabolcs-Szatmár-Bereg megyei
vasútvonalon is arra írt ki közbeszerzési pályázatot, hogy a szerelvényeket autóbusszal váltsák ki.
Az Innovációs és Technológiai Minisztérium (ITM) ugyan megakasztotta a folyamatot, és egyelőre
megakadályozta, hogy a kiírásban szereplő december 9-e legyen az utolsó nap, amikor vonat jár a
Nyíregyháza-Nyírbátor  és  a  Mátészalka-Csenger  vonalon,  de  a  tárca  csak  általánosságokat
tartalmazó  akkori  reagálása  azt  erősíti:  a  háttérben  lehetnek  tárgyalások  a  kérdésről.  A vasúti
személyszállításért  felelős  állami  társaság  vezérigazgatója  a  civil  szervezet  információi  szerint
elszánt  a  kérdésben,  és  további  12  szárnyvonalat  akar  felszámolni,  mert  a  cég  többmilliárdos
hiányából mindenképpen szeretne faragni. A korábbi két megszüntetésre ítélt szakasszal együtt 14
vonalat számolnának fel. 

Tisztelt Miniszter Úr,

Kérem, reagáljon a fenti információkra és válaszoljon az alábbi kérdéseimre:

Valóban tervezi-e a kormány vasúti mellékvonalak felszámolását? Ha igen, akkor hány vonal 
felszámolását tervezik és melyek lesznek ezek? 



Tiszelettel,

Tordai Bence (Párbeszéd)
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